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Interpellation - Tillgängligheten inom psykiatrin 
Ställd till. Tom Silver.klo (C) eller annan representant för det blågrö11a styret 

Den senaste tiden har jag nåtts av flera upprörande berättelser från personer som 
lider av psykisk ohälsa. Berättelserna jag far tlll mig handlar om långa vä:ntetidet och 
att patienter inte får den hjälp de själva upplever att de behöver. Det handlar dels 
om situationen inom psykiatrin på Östersunds sjukhus men också lånets 
hälsocentraler. 

Med anledning av dett.a är min fråga hur tillgängligheten ser ut för 
de psykiatriska mottagningarna? 

- de psykosociala. enheterna på hälsocentralerna? 
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